

LAMEBO – THE BLADE THAT MAKES THE DIFFERENCE

Cutting costs while improving the quality

uring the leather production cycle, there are technical components which have a key role in the work quality they enable to achieve.

split the leather - many variables, in fact, will depend on its features, including the machine proper op-

We have asked Gabriella Marchioni Bocca, Commercial Director of LAMEBO – Italian company among the world's most qualified ones in the manufacturing of this product - to what extent a blade can make the difference. Inevitably, the subject brought us to talk about her company, and the obvious question came to mind, "why LAMEBO?"

Is it correct to claim that a blade quality impacts the machine operation?

Definitely yes, this is correct indeed! Frequent and irregular oscillations of the blade during rotation will result in stressing the mechanical parts involved, as well as more blade wear and tear.

What other benefits a blade manufactured with high quality materials and careful finishing will offer?

The blade surface and edge rectification ensures to achieve lower

thicknesses, cutting accuracy (with less leather scrapping), and an increased quality and production capacity. As regards quality materials, we have decided to use For instance, the blade used to European steel (from Germany or Sweden) only, so that the traceability of our product and material consistency is assured.

> As for traceability, we are able to provide European certification, including the Reach certificate.

> The blade longer life cycle, resulting in less machine downtime, will enable to dramatically reduce the production costs.

Now, the obvious question - Why

Our blades are 100% made in Italy at our plant located in Leinì (Turin); this allows us to deliver even within

The precision welding, edge and surface rectification accuracy, wide range of products (such as Platinum, Extra, and Silver) give our customers the option to choose both the steel type (among 7 options), and the price according to their needs.

The leather thickness accuracy during the finished product working cycle - footwear, bags, belts and any other items - is essential for our customers.

前景 技术工艺

LAMEBO, 带刀使它与众不同

降低成本同时提升品质

在真皮的生产周期中,有一些技术 组件它们对能够获得的加工质量起着 至关重要的作用:

一个例子是片皮带刀: 正是这样, 它 的特征影响了不同的变化, 包括机器自 身的正确运行。

LAMEBO, 这家意大利企业是全世 界生产该产品最合格的企业之一, 我们 向老板Gabriella Marchioni Bocca 女士询问一把带刀所起的不同作用能 达到什么程度。这个话题不可避免地触 及到了她的企业, 那么强制性的问题就 是 "为什么是LAMEBO?"。

一把带刀的质量能影响到机器的运 行, 这么说正确吗?

不只是正确,而且绝对是这样! 带刀 在转动阶段不规则且频繁的窜动除了 对自身造成更大的损耗外, 还会对相关 的机械部件产生应力。

一把采用高品质材料生产且进行精心 后处理的带刀能提供哪些其它的优势?

刀面和刀背的校平和研磨保证了在 片皮时获取更薄的厚度及精准性、降低 皮料损耗并且提高产品质量及产能。

关于高品质的材料, 我们决定对我 们的产品只使用欧洲产的钢材 (德国或 瑞典原产),以此来保证产品的可追溯 性和材料的一致性。

带刀自身的最长使用寿命, 随着随之 而来的机器停工时间的降低, 意味着在 降低生产成本方面的一个优势。

现在强制性的问题是, 为什么是 LAMEBO?

我们的带刀是100%意大利制造,就 在我们位于Leini (都灵省) 的厂房里进 行生产,这使我们可保证甚至是在24小 时内的交货期。焊接精确以及刀背和 刀面校平研磨精准,丰富的产品类别, 其中: Platinum、Extra和Silver可供 客户根据自身的需求既可以选择钢材 的类型(在7中选)也可选择价格。

对于我们的客户来说,皮料厚度的精 确在成品的生产周期中起着至关重要 的作用: 鞋具、箱包、皮带或是其它任 何产品。

Bocca女士, 您能为我们例举一道 LAMEBO品牌的产品要经过的工序

LAMEBO带刀生产流程超过了18道工 序, 无法减少到举某个例子。 正是我们所注重的产品质量使我们与 许多竞争对手不同,它为我们的客户保 证了片皮的精确和一个最低的误差度。 此外需要被片开的材料快速且更方便

地移动, 这也有利于提高生产力。 例如,对于刀背的校平和研磨,它保证 了直线度精度, 预磨带刀使其更换更 迅捷-减少停机时间。而刀面的校平和 研磨可降低机器上部件的磨损。 我们生产的所有带刀都经过了质量检 查并得到100%的保证, 我们的产品拥 有ISO 9001:2000质量体系认证。

我们的口号是"如果你们想用的带刀不 存在, 那么让Lamebo来为你们量身定 做",因为客户的需求始终是我们所有 行为的中心。

example of the processing the products made by LAMEBO are

The LAMEBO blade production process comprises more than 18 steps; it could be hardly explained with examples. The quality we manage to achieve makes us different from many competitors, and ensures precise splitting and a minimum tolerance level to our customers. In addition, the material to be split runs quickly and easily, im-



Mrs. Bocca, can you give us an

proving the productivity. As an example, the edge rectification allows precision on the linearity; pre-grinding allows a quicker blade change - reducing the machine downtime; surface rectification allows a less machine component wear and tear. All the blades we produce are 100% verified and guaranteed, and our Quality is ISO 9001:2008 certified. Our motto is - "If your splitting band knife does not exist, Lamebo will make a bespoke one for you", be-

cause we are always focused on

GABRIELLA MARCHIONI BOCCA

our customers' needs.

